
   آرمان ملی: پرسپولیس که خود را برای دیدار با تیم 
الدحیل در لیگ قهرمانان آسیا آماده می کند سه بازیکن 
خود را از تیم ملی امید فراخواند که این مساله با واکنش هایی 

مواجه شد. 
  شرایط تیم پرسپولیس و امید 

تیم فوتبال امید ایران که در گروه B رقابت های آسیایی 
هانگژو، موفق شد به عنوان صدرنشین صعود کند، دیروز در 
اولین دیدار خود در مرحله حذفی 2 بر صفر تایلند را شکست 
داد تا راهی مرحله یک چهارم نهایی شود. فارس در ادامه 
نوشت: در شرایطی که تمام تلاش کادر فنی این تیم، حفظ 
آرامش کنونی در اردوی امیدها برای ادامه روند موفقیت 
آمیزشان است اما یک موضوع تا حدودی این وضعیت را به 
مخاطره انداخته و آن هم اصرار عجیب باشگاه پرسپولیس 
مبنی بر بازگشت سه بازیکنش یعنی یاسین سلمانی، محمد 
عمری و محمد مهدی احمدی به تهران در پایان بازی با تایلند 
است. بدون شک جدایی این نفرات تاثیرگذار می تواند در 
برنامه های رضا عنایتی خلل ایجاد خواهد کرد. آن هم در 
شرایطی که این بازی ها پله به پله دشوارتر و نیاز تیم کشورمان 
به سه بازیکن موردنظر بیشتر احساس خواهد شد. بدیهی است 
که باشگاه پرسپولیس به عنوان یکی از سه نماینده فوتبال 
ایران در لیگ قهرمانان اراده حضور قدرتمندانه تر برابر حریف 
خود یعنی الدحیل قطر را دارد اما ظاهرا در این مقطع اهمیت 
و جایگاه تیم امید که حکم تیم ملی و نماینده کل فوتبال ایران 
در بازی های آسیایی را دارد، نزد آنها مغفول مانده است و تنها 

به دنبال کار خودشان هستند. 
  صحبت های سلمانی 

یاسین سلمانی پس از پیروزی تیم ملی امید مقابل تایلند 
و صعود به مرحله بعد بازی های آسیایی هانگژو اظهار داشت: 
خدا را                              شکر توانستیم بازی را                              ببریم و به مرحله بعد صعود 
کنیم. فکر می کنم تا چند ساعت دیگر حریفمان مشخص 
شود. امیدواریم در مرحله بعد هم برنده شویم و به نیمه نهایی 
برسیم. هافبک تیم ملی امید افزود: شرایط جوی واقعا روی 
بازی تأثیر داشت. بازی ای که قرار بود ساعت 7: 30 برگزار 
شود، ساعت 4: 30 شروع شد. واقعا هوا اینجا خیلی سنگین 
است و بچه ها اذیت شدند ولی خوشبختانه در روز نه چندان 
خوبمان توانستیم برنده شویم. وی در مورد اینکه به نظر 
می رسد 3 بازیکن پرسپولیس باید از اردوی تیم ملی جدا شوند 
و به جمع قرمزهای تهران برگردند، گفت: صحبت شده اما 
گفتند قرار است تا ساعت 8: 30 خبر قطعی را                              بدهند. بستگی 
به توافق دارد و ما نمی دانیم اما قرار است تا ساعت 8: 30 همه 

چیز مشخص شود. 
  صحبت های عنایتی 

رضا عنایتی سرمربی تیم امید کشورمان پس از برتری 2 بر 
صفر مقابل تایلند در مرحله یک هشتم نهایی بازی های آسیایی 
هانگژو درباره جدایی سه بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس از این 
تیم برای حضور در لیگ قهرمانان آسیا و اینکه آیا این موضوع 
باعث مشکل برای تیم ملی نخواهد شد، تصریح کرد: متأسفانه 

همین طوری دچار کمبود بازیکن هستیم و با از دست دادن 
سامان فلاح و نیامدن بردبار، لیست مان خالی شد. نامه ای زده اند 
و صحبت هایی انجام شده است. اگر این سه بازیکن هم از لیست 
ما خارج شوند کلًا 13 بازیکن داریم که یکی هم دروازه بان است. 
با توجه به فشار مسابقات این موضوع قطعاً به ما ضربه خواهد زد. 
سرمربی تیم فوتبال امید کشورمان خاطر نشان کرد: قرار است 
امشب جلسه ای با مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال داشته 
باشیم تا با باشگاه پرسپولیس صحبت کند و ببینیم می توانیم 
مشکل را حل کنیم یا نه. انتظار بالایی  از تیم وجود دارد، اما  
کارمان فوق العاده سخت می شود. ان شاءا... بتوانیم تمام بچه ها 
را در اختیار داشته باشیم. تیمی که می خواهد قهرمان شود 
باید از تمام پتانسیل و ابزارهای موجود استفاده کند. ما تازه به 
تیم های قوی رسیده ایم و لازم است تمام بازیکنان را در اختیار 
داشته باشیم. امیدوارم با تعامل بتوانیم بازیکنان را نگه داریم. 
وی ادامه داد: کمبود بازیکن واقعاً ما را اذیت می کند، به ویژه در 
خط دفاعی دچار مشکل هستیم و بازیکنی نداریم که جایگزین 
کنیم. امیدوارم در فرصتی که تا بازی بعدی داریم خوب ریکاوری 
کنیم. اول باید از مرحله بعدی عبور کنیم. برای مسابقات آینده 
در مراحل بالاتر هم برنامه داریم. تنها جایی که نگرانی مان نسبت 
به بقیه خطوط کمتر است، خط جلوست. خط حمله ما تا اینجا 
عملکرد خوبی داشته است و موقعیت های خوبی داشتیم. همان 
ابتدا گفتم از نحوه بازی امروز راضی نیستم، اما تیمی که 9 گل 

در چهار بازی زده است، شرایط خوبی دارد. 
  نظر تاج

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال درباره احتمال بازگشت 
سه بازیکن پرسپولیس از اردوی تیم امید، اظهار داشت: در 
این باره جلسه داریم. فرقانی سرپرست تیم امید با مسئولان 
پرسپولیس از قبل به تفاهم رسیده و در این باره قول داده است 

که بازیکنان برمی گردند. تعاملاتی بین مسئولان تیم امید و 
آقای درویش انجام شده است و آنها اعتقاد دارند که سرپرست 
تیم امید قول داد. اگر پای قول در میان است و این بازیکنان را 
آوردند به شرط اینکه بعدا بفرستند این موضوع باید مدنظر قرار 
گیرد. باید با درویش صحبت کنیم و ببینیم نتیجه چه می شود. 
تاج درباره جلسه با جواد نکونام عنوان کرد: من رئیس فدراسیون 
هستم و او هم سرمربی تیم استقلال است. استقلال تیمی بزرگ 
و برای کشور مهم است همان طور که پرسپولیس و سپاهان مهم 
هستند. نکونام دغدغه هایی داشت که باید آن را گوش می دادم. 

برای رفع این دغدغه ها هر تلاشی لازم باشد انجام می دهم. 
   بیانیه پرسپولیس

روز گذشته رسانه رسمی باشگاه پرسپولیس نوشت: »باشگاه 
پرسپولیس ضمن تبریک پیروزی تیم فوتبال امید ایران برابر 
تیم تایلند در مرحله یک هشتم پایانی رقابت های فوتبال 
بازی های آسیایی هانگژو به اطلاع هواداران عزیز و رسانه های 
محترم می رساند با توجه به همکاری  و توافق ها بین باشگاه 
پرسپولیس و فدراسیون فوتبال ایران و هماهنگی ها بین 
رضا درویش و مهدی تاج؛ محمد عمری، یاسین سلمانی و 
محمدمهدی احمدی برای بازی پرسپولیس مقابل الدحیل، 
امشب هانگژو را به مقصد دوحه ترک خواهند کرد تا به جمع 
سرخپوشان ملحق شوند. باشگاه پرسپولیس پس از بازی با 
النصر عربستان با وجود آسیب دیدگی 2 بازیکن کلیدی خود 
و نیاز فنی به ملی پوشان امید، این 3 بازیکن را با توجه به توافق 
صورت گرفته در اختیار تیم ملی امید قرار داده بود. توافق با 
فدراسیون فوتبال که مورد تایید ریاست محترم فدراسیون 
فوتبال نیز قرار گرفت این بود که پرسپولیس با توجه به اهمیت 
بازی های نمایندگان فوتبال ایران در لیگ قهرمانان آسیا، 
ملی پوشان پرسپولیس پس از بازی با تایلند، راهی دوحه شوند. 
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گفت وگو

کشمکش تیم  ملی امید و پرسپولیس 

جنجال بر سر سه بازیکن!

رافت: بیرانوند باید در حرف زدن و رفتارش تجدیدنظر کند

 پایان رأفت پیشکسوت باشگاه پرسپولیس تأکید کرد، این 
تیم برای لیگ قهرمانان آسیا بسته نشده است و در صورت 
صعود از مرحله گروهی، در مراحل بعدی این رقابت ها حذف 

خواهد شد. 
  تعطیلی لیگ 

پایان رأفت در گفت وگو با تسنیم، در مورد تعطیلی 
بازی های لیگ برتر گفت: مشخص نیست سازمان لیگ 
و فدراسیون فوتبال با چه استدلال و اصولی لیگ برتر را 
تعطیل کرده اند. چه دلیلی دارد به دلیل بازی های تیم امید 
در بازی های آسیایی، لیگ برتر ایران تعطیل شود، مگر دیگر 
کشورهای آسیایی لیگ خودشان را تعطیل کرده اند که ما 
این کار را انجام داده ایم؟! فوتبال در هر کشوری با لیگ آن 
کشور رشد می کند، ولی ما یک ماه است که فوتبال را تعطیل 
کرده ایم! سازمان لیگ باید حامی باشگاه ها و مجری نظم 
در لیگ برتر باشد، ولی خودش بی نظمی می کند. این واقعاً 

عجیب و غیرقابل باور است!
  وضعیت متفاوت 

وی در ادامه خاطرنشان کرد: تیم النصر در کمتر از دو هفته 
چهار بازی انجام داده است، ولی پرسپولیس در یک ماه گذشته 
فقط یک بازی انجام داده و از شرایط مسابقه رسمی هم به 
دور است. با این وضعیت هم باید با الدحیل روبه رو شویم که 
آنها هم در شرایط بازی قرار دارند و مصدومان شان نیز به این 
بازی می رسند. الدحیل مهاجم خطرناکی مثل اولونگا را دارد 
و کوتینیو را هم به خدمت گرفته است. آنها از النصر قوی تر 
نیستند و در لیگ قطر هم در رده چهارم قرار دارند، ولی این 
بازی هم برای پرسپولیس بازی سختی خواهد بود، چون این 

تیم به شکل کامل در شرایط بازی رسمی قرار ندارد. 
  سقف قرارداد ها 

رأفت با انتقاد از فدراسیون فوتبال در مورد بحث تعیین 
سقف قرارداد تصریح کرد: این قوانین من درآوردی و مسخره 
است! چرا باید نماینده های ایران در لیگ قهرمانان آسیا سقف 
قرارداد داشته باشند؟ آنها چگونه باید با تیم های ثروتمند عربی 
و شرق آسیا رقابت کنند؟ مگر پرسپولیس و سپاهان تیم های 
هجدهم جدول هستند که چنین نگاهی در مورد آنها وجود 
دارد؟ من معتقدم پرسپولیس فقط برای لیگ برتر بسته شده 
است و این تیم حتی اگر از مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
صعود کند در مراحل بعدی حذف خواهد شد. پرسپولیس 

چگونه باید در یک جنگ نابرابر موفق باشد؟
  بیرانوند 

مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در ادامه ضمن اشاره 
به صحبت های علیرضا بیرانوند در برنامه فوتبال برتر یادآور 
شد: بیرانوند بزرگ تر تیم و یک بازیکن باتجربه است و نباید در 
برنامه زنده هر حرفی را بزند و به مسائل خصوصی باشگاه اشاره 
کند. او در مورد پیشکسوتان و برخی انتقادها هم صحبت کرده 
بود، من خودم را پیشکسوت پرسپولیس نمی دانم، اما بزرگانی 
مثل علی پروین حق دارند انتقاد کنند، چون مالک و صاحب 

پرسپولیس هستند. من فکر می کنم بیرانوند باید مواظب رفتار 
و حرف زدنش باشد. وی راجع به اظهارات بیرانوند که اشاره به 
کمک مالی یکی از هواداران کرده بود، اظهار داشت: دست آن 
هوادار متمول درد نکند، ولی این چه باشگاهی است که محتاج 
به کمک یک هوادار است؟  اگر این فرد یک روز تصمیم بگیرد 
به پرسپولیس کمک نکند آن وقت چه خواهد شد؟ آیا همه در 
باشگاه باید همدیگر را بکشند؟! مدیران در این سال ها چه کار 
کرده اند که پرسپولیس باید محتاج کمک یک هوادار باشد؟ 
این چه سیستمی است که راه افتاده و تغییر هم نمی کند؟ 
پرسپولیس باید درآمدزایی کند و استادیوم اختصاصی داشته 
باشد. متأسفانه فوتبال ما حرفه ای نیست و این فوتبال و لیگ 

ما مثل 50 سال پیش اداره می شود. 

  کوتاه 
  فارس: خداداد افشاریان رئیس کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال در مورد حمله برخی اعضای تیم داماشیان گیلان 
در جریان مسابقه با خیبر به میثم حیدری داور این مسابقه 
که سبب ناتمام ماندن این بازی شد، اظهار داشت: با توجه 
به اتفاقات رخ داده در این مسابقه، داور تشخیص داد بازی 
را                              نیمه تمام اعلام کند. فیلم هایی که به دست ما رسید به 
کمیته انضباطی دادیم و دوست نداریم برای فوتبال کشور 
اتفاق بدی بیفتد. هم جامعه داوری باید آرامش داشته باشند 
و هم تیم ها به حق خود برسند. این رفتار نامتعارف برخی 
اعضای تیم داماشیان را                              تقبیح می کنیم، هر چند اشتباه 
داور نیز ممکن است در این اتفاق بی تأثیر نباشد، اما اجازه 
بدهید ما داور را تنبیه کنیم نه اینکه داور را هل بدهند و 
بخواهند خودشان او را تنبیه کنند. وی در مورد اعتراض 
باشگاه داماشیان مبنی بر اینکه میثم حیدری هم استانی 
رئیس کمیته داوران است توضیح داد: حیدری اهل استان 
ما نیست. اگر هم باشد چه گناهی کرده که نباید به او داوری 
بدهیم؟ او اهل چهارمحال و بختیاری است و من کهگیلویه 
و بویراحمد. بازی هم در خرم آباد برگزار شده و این مسائل 
چه ربطی به هم دارد؟ داور به درست یا غلط تصمیم گرفته 
اما 20 نفر از روی نیمکت یا درون زمین به سمت وی حمله ور 
شده و حیدری را هل دادند. رئیس کمیته داوران خاطرنشان 
کرد: اگر تیم ها خودشان را کنترل می کردند. با وجود این 
تصمیم اشتباه، از زمین بیرون نرفته و داور را هل نمی دادند. 
بحث هم استانی بودن یا نبودن من با حیدری مطرح می شد؟ 
هرچند مالک و مسؤولان باشگاه داماشیان از این اتفاق 

ناراحت هستند. 

بیــن المــلل 
سرمربی تیم فوتبال بایرن مونیخ به پیروزی شاگردانش 
مقابل تیم پروزن مونستر و مصدومیت مهاجم آلمانی اش 
واکنش نشان داد. توماس توخل در پی برتری 4 بر صفر 
سه شنبه شب گذشته شاگردانش مقابل تیم دسته سومی 
پروزن مونستر در دور اول مرحله حذفی آلمان گفت: این 
یک عملکرد بسیار حرفه ای و جدی از سوی بازیکنان ما بود. 
ما در دوئل ها قوی بودیم و اجازه هیچ ضدحمله ای را به حریف 
ندادیم. گورتسکا و مزراوی در دفاع میانی خوب عمل کردند و 
بسیار محتاطانه بازی کردند. در مجموع از عملکرد تیم بسیار 
راضی هستم و این را به بازیکنان هم گفتم. وی همچنین درباره 
استفاده از گورتسکا و مزراوی در پست دفاع میانی اظهار داشت: 
این تصمیم آسانی نبود و امیدوارم دیگر مجبور نباشیم آن را 
امتحان کنیم. با این حال گورتسکا و مزراوی نقش خود را خیلی 
خوب ایفا کردند. لئون از نظر بدنی و سرعت آن چیزی که لازم 
است را دارد و همچنین در بازی سازی خوب کار کرد. نصیر 
هم بازی خوبی انجام دارد و ضربه های سر خوبی زد. استفاده از 
این دو در خط دفاعی در این بازی خوب جواب داد اما در آینده 
می توانم بدون آن کار کنم. توخل در پایان درباره مصدومیت 
مهاجم آلمانی اش خاطرنشان کرد: سرژ گنابری از ناحیه ساعد 
دست دچار شکستگی شده و چهارشنبه مورد عمل جراحی 
قرار خواهد گرفت که این باعث می شود چند هفته ای به دور از 

ترکیب باشد. این اتفاق فوق العاده تلخی برای ما است. 
 

هانگژو 2023 
* در ادامه رقابت های ووشوی بازی های آسیایی 
2022 هانگژو در بخش ساندا، الهه منصوریان 
موفق شد با پیروزی مقابل حریف اندونزیایی خود، 
به عنوان نخستین نماینده ووشوی ایران راهی 
فینال این مسابقات شود. نماینده وزن 52 کیلوگرم 
تیم ملی زنان ایران ایران، در مرحله نیمه نهایی وزن 
خود مقابل »تاریسا دآ فلورنتینا« از اندونزی به 
روی سکو رفت که با شکست دادن حریف خودف 
فینالیست شد. پیش از این مسابقه، الهه منصوریان 
در مبارزه نخست خود »الینا چائودهاری« از نپال را 
شکست داد و در مبارزه دوم هم »الطاف سامرین« 
پاکستانی را از پیش رو برداشته بود. 5 سانداکار 
دیگر ایران )شهربانو منصوریان، شجاع پناهی، 
افشین سلیمی، محسن محمدسیفی و یوسف 
صبری( هم در دو بخش زنان و مردان، مقابل رقبای 
خود به روی سکو خواهند رفت. دیگر نماینده ایران 
در مبارزات دیروز، شهربانو منصوریان سانداکار 
وزن ۶0 کیلوگرم تیم ملی زنان بود که در مرحله 
نیمه نهایی به مصاف »ژو ژیاووی« از چین رفت و با 
نتیجه 2 بر صفر مقابل حریف خود شکست خورد. 
به این ترتیب او از راهیابی به فینال وزن خود ناکام 

ماند و با مدال برنز به کار خود پایان داد. 
*در آخرین روز رقابت های تالوی زنان 
بازی های آسیایی 2022هانگژو، ظهر روز 
)چهارشنبه - 5 مهر 1402( زهرا کیانی ستاره 
تیم ملی ایران موفق شد تنها مدال کاروان تالوی 
ایران در دو بخش مردان و زنان را کسب کند. 
ستاره تیم ملی تالوی زنان ایران، صبح دیروز 
در فرم »جین شو« امتیاز 9. 72 را کسب کرد تا 
بعد از »لای شیاوشیاو« چینی با امتیاز 9. 80، 
در رتبه دوم این فرم قرار بگیرد. کیانی در فرم 
»چیانگ شو« نیز نمره 9. 71 را کسب کرد تا در 
مجموع دو فرم )یک بسته( با امتیاز 19. 43 مقام 
دوم را به دست آورده و تنها مدال کاروان تالوی 

ایران در دو بخش زنان و مردان را کسب کند. 

خارج ازمستطیل سبز

 فوتبال یک حلقه از زندگی است

 علیرضا بیرانوند در مورد کمک های هوادار متمول 
پرسپولیس از پرداخت هزینه های امکانات باشگاه، شام 
اعضای تیم، پرداخت مبالغی خارج از قرارداد و... صحبت هایی 
را انجام داد. فوتبال آنچه عادی و عرف است بودن بازیکن تحت 
قرارداد باشگاه و متعهد بودن به مفاد آن است. محدودیت هایی 
در قرارداد درج می شود و البته قوانین نانوشته ای در فوتبال 
وجود دارد که بازیکنان ملزم به رعایت آن هستند. متعهد 
بودن به قرارداد شامل تمامی بازیکنان ملی و غیرملی می شود 
و و روح حرفه ای گری در فوتبال باید رعایت شود. همه جای 
دنیا به این شکل است و هر کسی از چارچوب خارج شود 
مطابق قوانین موجود در قرارداد به آن عمل می شود. از سویی 
دیگر باشگاه ها اسپانسر یا اسپانسر هایی دارند و و شرکت، 
کارخانه یا موسسه ای که اسپانسر می شود باید هزینه های 
باشگاه را بر اساس قراردادی که بسته شده پرداخت کند و 
از آن سو باشگاه هم تعهداتی در خصوص پولی که می گیرد 
داده که ملزم به اجرای آن است. تمامی باشگاه های محبوب 
دنیا هواداران متمولی دارند که بر اساس میزان علاقه مندی 
خود به باشگاه مورد علاقه شان کمک می کنند و این موضوع 
شامل حال پرسپولیس هم می شود. پس تا اینجا هیچ کار 
غیرقانونی صورت نگرفته است. یکی از جدی ترین مشکلات 
فوتبال ما غالب شدن حواشی بر متن فوتبال است و همین 
موضوع باعث کند شدن حرکت فوتبال ایران به سمت فوتبال 
روز دنیاست. تمرکز، انرژی و امنیت شغلی همه اهالی فوتبال 
تحت الشعاع حواشی قرار می گیرد و این حواشی مانعی بزرگ 
برای ارتقای فوتبال ایران بوده و خواهد بود. اصول متداول 
دنیا در فوتبال ما رعایت نمی شود و سلسله مراتب معیوب 
است. گاهی با صحبت هایی مواجه می شویم که اصلًا زیبنده 
فوتبال ما نیست. حاشیه در تمام کشور های پیشرفته فوتبال 
دنیا وجود دارد، ولی شدت آن متفاوت است و البته که بر 
متن فوتبال غالب نیست، چون حد و حدود در بسیاری موارد 
تعریف مشخصی دارد. اعتقادم بر این است که فوتبال یک 
حلقه از زندگی است. خیلی از عوامل باید سر جای خود باشد و 
به تبع آن، اهالی این رشته باید از قوانین تبعیت کنند. قوانین 
باید منطبق بر آیین نامه باشد و کار فرهنگی صورت گیرد که 
بر جریمه انضباطی اولویت دارد. قبول دارم بستر اجرای کار 
فرهنگی در کشور ما سست و چه بسا وجود ندارد تا جامعه آن 
پذیرا باشد. کسانی هستند که همه تلاش خود را می کنند تا از 
برخی خط قرمز ها و مرز ها عبور کنند یا به نوعی با رفتاری بر 
مردم تأثیرگذار باشند، ولی باید به شکلی عمل کنیم که بستر 

فرهنگی فراهم و چارچوب ها رعایت شود. 

 حسین حسینی، گلر و کاپیتان تیم فوتبال 
استقلال به همراه تیم امید ایران به هانگژو رفته تا 
کمک حال عنایتی و شاگردانش در این مسابقات 
باشد. صحبت های او در خصوص دلایلش برای 

حضور در این رقابت ها را می خوانید: 
در  برای حضور  تو  نام  که  زمانی    
و  شک  شد،  مطرح  آسیایی  بازی های 
تردیدهایی درباره حضورت مطرح بود. 
یکی از مهم ترین دلایل بر این موضوع 
مخالفت سرمربی استقلال با حضورت بود 

اما درنهایت به بازی های آسیایی رفتی. 
آن روزها مشخص نبود که با حضور ما در 
تیم المپیک بازی های استقلال لغو می شود 
یا خیر. شک و تردید هایی وجود داشت و ما 
نمی توانستیم منافع باشگاه را نادیده بگیریم 
اما بعد از رایزنی هایی که شد درنهایت تصمیم 
گرفتند بازی های استقلال را تا زمان بازگشت 
بازیکنانش از هانگژو لغو کنند. درنهایت هم ما 
با خیال راحت به این رقابت ها اعزام شدیم تا در 

خدمت تیم ملی باشیم. 
  با سوابقی که در تیم  ملی داشتی و حتی 
در جام جهانی دو بار برای تیم ملی به میدان 
رفتی، تصور نمی شد حضور در تیم المپیک 
ایران را قبول کنی. چه شد که درنهایت 

راضی به این کار شدی؟
همان طور که گفتم منافع باشگاه استقلال 
برایم مهم بود و دوست نداشتم تیمم لطمه 
بخورد اما وقتی هماهنگی ها انجام شد با کمال 
میل قبول کردم در خدمت تیم المپیک باشم. 
از نظر من فرقی نمی کند که یک بازیکن کجا به 
فوتبال کشورش خدمت کند. یک روز برحسب 
وظیفه باید در جام جهانی بازی کنی و یک روز هم 
نیاز است که در بازی های آسیایی برای کشورت 
به میدان بروی. به نظر من هر جا پای پرچم کشور 
در میان باشد، جایی است که باید با جان و دل در 
آن خدمت کنی. فرقی هم نمی کند جام جهانی 

باشد یا بازی  های آسیایی. 
  یعنی با همان انگیزه ای که در قطر بازی 

کردی، در چین هم به میدان می روی؟
قطعاً همین طور است. البته شرایط در بازی 
اول ما در جام جهانی بسیار خاص و ویژه بود 
و همه می دانند چه اتفاقاتی افتاد. من به هیچ 
وجه دوست ندارم به آن بازی برگردم. دیدید 
که وقتی کمی حال و هوای تیم ملی تغییر کرد 
عملکرد همه متفاوت شد و مقابل ولز همه بهترین 
خودمان بودیم و من هم توانستم نمایش خوبی 
به اجرا بگذارم و بازی با انگلیس را جبران کنم. 
قطعاً من با همان انگیزه ای که در جام جهانی 
بازی کردم، مقابل تیم هایی که در بازی های 
آسیایی حضور دارند، دروازه بانی خواهم کرد. باز 
هم تأکید می کنم هر جا اسم ایران وسط باشد من 
سعی می کنم بهترین عملکردم را به اجرا بگذارم. 
اصلًا کم نمی گذارم و با همه وجودم از دروازه تیم 

المپیک محافظت می کنم. 
  به جز ایران چه تیمی از بازیکنان 

بزرگسال استفاده کرده؟
تا جایی من می دانم تیم کره جنوبی هم از این 
امتیاز استفاده کرده است. به هرحال دستیابی به 
مهم ترین مدال ورزش های تیمی در بازی های 
آسیایی باعث شده تا برخی تیم ها از بازیکنان 

بزرگسال استفاده کنند. 

مجید جهانپور 
  کارشناس فوتبال 

 سیدحسین حسینی:
 هرجا پرچم ایران 
وسط باشد از جانم 

مایه می گذارم

وحید شمسایی درباره قهرمانی تیم ملی فوتسال ایران در تورنمنت شش جانبه برزیل اظهار داشت: از مسئولان فدراسیون فوتبال تشکر می کنم که این سفر را با وجود شرایط مالی سخت تدارک 
دیدند. تابوی دو بار نرفتن به برزیل شکست و 12 نفر از 14 بازیکنی که به این کشور برده بودیم، تاکنون مقابل تیم ملی برزیل بازی نکرده بودند. آنها تجربه بازی برابر این سبک و این شرایط فیزیکی 
را نداشتند. وی با اشاره به روش یکسان تیم ایران در بازی های مختلف تصریح کرد: ما نیمه نخست سه دیدار اول را مدیریت کردیم و با استفاده از آنالیزی که داشتیم، در نیمه دوم به گل رسیدیم. تازه 
فهمیدیم چقدر ضعف داشتیم و نقاط ضعف و قوت مان کجاست. تا جام جهانی 2024 باید مقابل سبک های مختلفی بازی کنیم و فقط در این شرایط می توان به رقابت با بزرگان جهان امیدوار بود. 
سرمربی تیم ملی فوتسال با بیان اینکه شاگردانش در این تورنمنت با سه سیستم متفاوت به میدان رفتند، به تسنیم گفت: تیم های پاراگوئه، ژاپن و کلمبیا با سیستم چهار - صفر شناور بازی می کردند و 
می خواستند از نقاط ضعف ایران استفاده کنند. تیم های اروپایی سبک متفاوتی دارند و اگر مقابل پرتغال و اسپانیا بازی کنیم، نقاط ضعف خودمان را خواهیم یافت. هشت نفر از بازیکنان ما زیر 2۶ سال 
داشتند که چند سالی بود در سطح اول دنیا چنین شرایطی نداشتیم. شمسایی با تمجید از سنگربان کشورمان یادآور شد: باقر محمدی مقابل پاراگوئه توانست ما را به بازی برگرداند. این تیم در بازی پنج 
نفره، ما را خیلی آزار داد و نقاط ضعف ایران مشهود شد. دقایقی کاملًا تحت کنترل حریف قرار می گرفتیم و در نیمه دوم سوار بر بازی می شدیم. کلمبیا تنها یکی دو دقیقه بر ما غالب بود و با تیزهوشی 
بازیکنان برنده شدیم. مقابل ژاپن بی گدار به آب نزدیم، اما دنبال اعمال فشار بر ژاپن بودیم که موفق نشان دادیم. وی تورنمنت برزیل را کلاس درس خوبی برای تیم ملی دانست و بیان کرد: بازی با برزیل 
شجاعانه ترین مسابقه ما بود. ریختن ترس جوانان از بازی با برزیل و بازی شجاعانه آنها، اتفاق مهمی به شمار می رفت. خیلی جاها سردرگم بودیم و ضعف های دفاعی زیادی پیدا کرده ایم که باید به 
بازیکنان گوشزد کنیم. بازیکنان ما دوندگی و انگیزه زیادی داشتند. ما در ضربات ایستگاهی گل نخوردیم، اما به گل هم نرسیدیم و هنگام تغییر سیستم رقبا مشکل داشتیم که باید آن را برطرف کنیم. 

شمسایی: تازه فهمیدیم چقدر ضعف داشتیم


